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č Bod jednání Věc Výstup 

1 Interní 
zaměstnanec - 
manažer ICT 
města 

Pro efektivní fungování úřadu je nutné zajistit 

zaměstnance, který se bude věnovat ICT 

města. Z diskuse vyplynulo takovéto složení 

jeho ideálních kompetencí (či oblastí rozvoje): 

● Znalost systému spisových služeb 

(Ginis) 

● Znalost ekonomických systémů (Ortex) 

● Schopnost identifikovat příležitosti, 

které systém nabízí 

● Schopnost definovat zadání pro 

dodavatele systému na jeho další rozvoj 

● Znalost prostředí Office 365 

● Znalost licenční politiky MSFT 

● Znalost cloud řešení 

● Zkušenost s implementací 

kolaborativních systémů 

● Zkušenost s evangelizací organizace 

● Znalost OCR řešení 

● Orientace v samosprávní legislativě + 

dopady legislativy NIS2 na samosprávu 

Komise jednoznačně doporučuje 
radě města zřídit pozici manažera 
pro IT a ukotvit ji do struktury 
městského úřadu. 

2 Galileo – Web a 
aplikace V 
obraze 

Komise se zabývala stavem nového webu a 
mobilní aplikací. 

● Mobilní aplikace dobře funguje, 887 
uživatelů, reach přes 3000 obyvatel, 
uživatelsky nepřívětivá nemožnost 
nastavení četnosti notifikací 

 

● Komise doporučila aktualizaci 

odkazu na měsíčník Odraz - 

místo FTP rovnou link na 

aktuální číslo nebo na online 

Odraz 

● Komise doporučila po 

seznámení úřadu se 

systémem nastavit 

odpovědnost jednotlivých 

pracovníků za příslušné 

sekce webu. 



3 Elektronabíječky ● Město Roztoky má možnost získat 

bezplatně X nabíječek od Eatonu 

(specifikace bude dodána OSRM a 

vedení města) 

● Má smysl přemýšlet nad infrastrukturou 

nabíjecích stanic, které budou potřeba 

na ulicích nejpozději v roce 2035 

● S rostoucím počtem elektroaut bude 

třeba veřejných nabíječek, protože lidé 

si doma služební auto zpravidla nabít 

nelze kvůli flotilovým nabíjecím kartám 

● PRE aktuálně při modernizaci 

infrastruktury upgraduje na rozvody 

připravené na nabíječky 

● Idea - DC nabíječka na náměstí, několik 

dalších slabších AC nabíječek po 

Roztokách 

● Idea oslovit pre a E-ON s žádostí o 

nabídku nabíječek. 

● Nutnost garance vyhrazení míst.  

Komise doporučuje Radě města 
vstoupit do jednání s firmou Eaton. 

 

Inovační komise doporučuje Radě města přijmou následující usnesení. 

1. Rada města bere na vědomí zápis z inovační komise ze dne 8.10. a pověřuje 

tajemníka města, aby prověřil možnosti zřízení pracovního místa ( s ohledem na 

systemická místa a rozpočet) “manažera IT” a návrh předložil na další jednání Rady 

města.  

2. Rada města pověřuje OSRM jednáním s firmou EATON o nabídce darování 

nabíjecích stanic EV 


